
Protokół Nr 14/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  
Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 25 stycznia 2012 r. godz. 14.00 – 14.30 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 31 stycznia  
2012 r. w sprawie:  
 
- przyj ęcia „Planu pracy Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego na 2012 rok” 
(projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu)  
 
 
 
- ustanowienia roku 2012 Rokiem Jana 
Rybkowskiego i przyjęcia programu 
obchodów (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Członkowie komisji pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Planu pracy Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2012 rok” (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu)  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta J. W. Kotasiak 
poinformował, że w dniu dzisiejszym  
tj. 25.01.2012 r. odbyło się spotkanie  
w przedmiotowej sprawie, podczas którego 
przeanalizowano przedmiotowy projekt uchwały  
i zadecydowano o wprowadzeniu do niego 
następujących poprawek: 
− z uwagi na fakt, że w Ostrowcu Św. działają dwa 

oddziały PTTK, w załączniku należy wpisać 
pełną nazwę tj. „Polskie Towarzystwo 
Turystyczno – Krajoznawcze, Oddział  
w Ostrowcu Świętokrzyskim im. Mieczysława 
Radwana”; 

− skorygować datę urodzenia Jana Rybkowskiego; 
− w uzasadnieniu wpisać pełną nazwę szkoły 

filmowej tj. „Państwowa Wyższa Szkoła 
Filmowa, Telewizyjna i Teatralna im.  
L.  Schillera w Łodzi”. 

Przewodniczący RM poinformował, że pod koniec 
roku 2012 rozważane jest również wydanie przez  
P. Wojciecha Szymańskiego autobiografii Jana 
Rybkowskiego. 
Wiceprezydent Miasta – P. Górniak poinformował, 
że ramowy program obchodów Roku Jana 
Rybkowskiego został uzgodniony ze wszystkimi 
wymienionymi w nim stronami. 
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II. 
 
 
 
 
 
 
III.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Analiza i zatwierdzenie Planu Pracy 
Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury 
i Sportu RM na 2012 rok (Plan Pracy 
Komisji w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
Sprawy różne: 
 
- sprawozdanie z prac Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu RM  
od początku kadencji 2010 – 2014  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
- pismo P. …………………. dotyczące 
wystawienia sztuki scenicznej  
o Powstaniu Styczniowym w Górach 
Świętokrzyskich (kopia pisma i scenariusz  
w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- pismo KSZO 1929 Ostrowiec 
Świętokrzyski w sprawie sytuacji klubu 
oraz wsparcia finansowego (kopia pisma 
w załączeniu do protokołu) 

Członkowie komisji pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
ustanowienia roku 2012 Rokiem Jana 
Rybkowskiego i przyjęcia programu obchodów 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu)  
 
 
Przewodniczący Komisji – M. Kuszewski 
przedstawił projekt Planu Pracy Komisji na 2012 rok 
i poprosił o zgłaszanie uwag i propozycji. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag  
do proponowanego Planu Pracy Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu RM na 2012 rok. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji – M. Kuszewski 
przedstawił sprawozdanie z prac Komisji  
od początku bieżącej kadencji.  
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag  
do przedstawionego sprawozdania. 
 
 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem  
Pana …….. Wiceprezydent Miasta – P. Górniak 
wyjaśnił, że Panu ……… zostało zaproponowane 
nieodpłatne udostępnienie sali w Kinie „Etiuda” oraz 
pomoc organizacyjna ze strony Miejskiego Centrum 
Kultury, jednak takie rozwiązanie nie jest dla niego 
satysfakcjonujące. Poinformował również, że  Pan 
……… jest zainteresowany otrzymaniem wsparcia 
finansowego (50 tys. zł) na realizację 
przedsięwzięcia, jednak takiej pomocy  ze strony 
Gminy nie otrzyma. Przewodniczący Rady Miasta  
– J. W. Kotasiak stwierdził, że sztuka Pana ……… 
nie przedstawia wartości literackich i historycznych. 
Przewodniczący RM nadmienił, że należałoby 
zaplanować obchody 150 rocznicy Powstania 
Styczniowego, jednak nawet przy korzystnej 
sytuacji finansowej Gminy nie należałoby 
wystawiać tej sztuki. Rocznicę Powstania 
należałoby upamiętnić poprzez zorganizowanie 
wystawy. 
 
Członkowie Komisji zapoznali się z przedmiotowym 
pismem. Wiceprezydent P. Górniak wyjaśnił,  
że Gmina wspiera działalność Klubu Sportowego 
KSZO 1929 poprzez nieodpłatne udostępnienie 
Stadionu Miejskiego oraz wypłatę  stypendiów 
sportowych zawodnikom tego klubu. Radny  
R. Binensztok stwierdził, że w piśmie pojawiają się 
nieprawdziwe informacje dotyczące Klubu MKS 
KSZO Junior. Radny poinformował, że obecnie  
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ok. 95% zawodników zespołu KSZO 1929 
Ostrowiec Świętokrzyski to dawni zawodnicy MKS 
KSZO Junior , podczas, gdy w piśmie jest napisane, 
że MKS KSZO Junior sprzedaje zawodników  
do innych klubów sportowych. Radny R. Binensztok 
przekazał członkom Komisji informacje dotyczące 
Klubu MKS KSZO Junior (informacja w załączeniu 
 do protokołu). Wyjaśnił również, że Klub MKS 
KSZO Junior zawarł porozumienie z Klubem 
Sportowym KSZO SSA i nie może tego samego 
zrobić z Klubem KSZO 1929. Pomimo tego wciąż 
przekazywani są zawodnicy do Klubu KSZO 1929. 
Odnośnie przekazywania zawodników do innych 
klubów, Pan R. Binensztok wyjaśnił, że w sytuacji, 
kiedy zawodnikiem zainteresuje się inny klub  
w którym zawodnik chce grać, nie można mu tego 
zabraniać. Radny nadmienił, że klub KSZO 1929 
zwrócił się do niego o przekazanie zawodników, 
jednak nie jest to możliwe w środku sezonu 
piłkarskiego. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

  
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 
mgr Anna Krakowiak      Przewodniczący Komisji 
          mgr Maciej Kuszewski 


